



**UNICORN**  
PAINT

# NANO-TECH ANTI SLIP TILE COATING

纳米科技防滑瓷砖涂料

Slip No More - with Nano-Tech Power  
防滑无忧 - 纳米科技赋能



## ■ 产品描述 PRODUCT DESCRIPTION

纳米科技防滑瓷砖涂料是一款专为瓷砖地面设计的防滑产品。它具有极强的渗透性，能够有效渗入瓷砖的毛细通道，并与表面发生化学反应，形成微观不均匀的纹理。这种纹理会产生物理吸附作用，从而增强安全性，防止滑倒。

Nano-Tech Anti Slip Tile Coating is a product specially designed for tile floors to provide an anti-slip effect. It has strong penetration capabilities, effectively seeping into the capillary channels of the tiles and reacting chemically with the surface to form a microscopically uneven texture. This creates a physical suction effect that enhances safety and helps prevent slipping.

## ■ 典型应用 TYPICAL APPLICATION

适用于各种类型的瓷砖地面，例如陶瓷砖、花岗岩砖、大理石砖等。  
Suitable for all types of tile floors, such as ceramic tiles, granite tiles, marble tiles, etc.

## ■ 产品特性 CHARACTERISTICS

外观：无色透明

Appearance: Colourless and transparent

主要成分：植物基弱酸性剂和防滑添加剂

Main ingredients: Plant-based weak acid agents and anti-slip additives

PH值：弱酸性

PH value: Weakly acidic

渗透性：优异

Penetration: Excellent

防滑效果：优异；可将静摩擦系数提高至0.80-1.60 (GB标准,  $COF \geq 0.5$ )

Anti-slip effect: Excellent; can improve the static friction coefficient to 0.80-1.60 (Standard GB,  $COF \geq 0.5$ )

耐磨性：优异使用寿命长达50年

Wear resistance: Excellent; service life up to 50 years

环保：无毒无味；不腐蚀地板材料，使用后不留残胶

Environmental protection: Non-toxic and odourless; does not corrode floor materials and leaves no residue after use



**UNICORN**  
PAINT

# 纳米科技防滑瓷砖涂料 NANO-TECH ANTI SLIP TILE COATING

防滑无忧 – 纳米科技赋能  
Slip No More - with Nano-Tech Power



超强渗透  
Super Strong Penetration



环保性能  
Environmentally Friendly



防滑耐磨  
Anti-Slip and Wear Resistant



持久耐用  
Long-Lasting



施工便捷  
Easy Application



快速干燥  
Quick Drying



## ■ 应用场景 APPLICATION SCENARIOS



养老院 Nursing home



餐厅 Restaurant



学校/幼儿园 Schools



酒店大堂 Hotel lobby



车站/机场 Station/Airport



超市 Supermarket

## ■ 使用方法 HOW TO USE

### 清洁 Cleaning



彻底清洁瓷砖表面，去除灰尘、油污和其他污垢。确保表面完全干燥后再进行施工。

Clean the tile surface thoroughly to remove dust, oil, and other dirt. Ensure the surface is completely dry before application.

### 施工 Construction



待地面干燥后，使用刷子、平板拖把或喷壶均匀涂抹防滑涂层，确保厚度均匀。如果某些区域干燥过快，请及时润湿。

When the floor is dry, use a brush, flat mop, or spray pot to evenly apply the anti-slip coating, ensuring a uniform thickness. If any areas dry too quickly, moisturize them promptly.

### 冲洗 Rinse



10分钟后，用大量清水彻底冲洗地面。然后用拖把拖干净，并让其自然干燥后再使用。

After 10 minutes, rinse the floor thoroughly with plenty of water. Then mop it and allow it to dry naturally before use.

### 完成 Completion



完成所有步骤后，您可以通过在地面上行走或用水润湿来测试其防滑性能。

Once all steps are completed, you can test the surface's slip resistance by walking on it or wetting it with water.

## ■ 注意事项 PRECAUTIONS

1. 表面必须清洁干燥。使用前应去除表面的任何蜡。  
The surface must be clean and dry. Any wax on the surface should be removed before use.
2. 施工时，只需涂抹一次，并确保基面完全吸收。如果任何区域干燥过快，请立即润湿。  
During application, apply the coating once and ensure the base surface fully absorbs it. If any areas dry too quickly, moisten them promptly.
3. 户外使用时，请勿在雨天施工。  
When using outdoors, do not apply on rainy days.
4. 如果产品接触到眼睛或皮肤，请立即用大量清水冲洗。  
If the product comes into contact with eyes or skin, rinse immediately with plenty of water.
5. 涂抹10分钟后必须冲洗干净。使用后瓷砖表面颜色变浅或呈哑光状态属于正常现象。  
The product must be rinsed off after 10 minutes of application. It is normal for the tile surface to appear lighter or matte after use.

## ■ 存储条件 STORAGE CONDITIONS

1. 涂料必须储存在阴凉干燥的仓库中，温度高于0°C。  
The coating must be stored in a cool, dry warehouse at temperatures above 0°C.
2. 开封后，产品应保持密封，并尽快使用。  
After opening the package, the product should be kept sealed and used as soon as possible.





**UNICORN**  
**PAINT**

**Unicorn Coating Sdn Bhd** (694786-H)

**Unicorn Marketing Sdn Bhd** (1302862-V)

No. 9 & 11, Jalan Makmur, Taman Perindustrian Maju Cemerlang, 81800 Ulu Tiram, Johor, Malaysia.

Tel: (+6) 07-288 2233 Fax: (+6) 07-861 1726 Email: [sales@unicorncoating.com.my](mailto:sales@unicorncoating.com.my)

Website: [www.unicorncoating.com.my](http://www.unicorncoating.com.my)